
Sinds 1934 bestaat onze tabaksspeciaalzaak in Arnhem die door mijn opa is 
begonnen.

Ik ben de derde generatie die de winkel voortzet maar dat duurt niet lang meer als 
het aan onze Staatsecretaris van Volksgezondheid ligt.

De staatsecretaris heeft het roken de oorlog verklaard en heeft de volksgezondheid 
in het algemeen hoog in het vaandel staan beweert hij.

Daar heb ik natuurlijk niets op tegen ware het niet dat er behalve zijn obsessieve, 
fanatieke strijd tegen het roken nauwelijks iets te merken is dat de staatsecretaris het 
echt wel zo nauw neemt met het welzijn van de Nederlandse  bevolking.

Bijna driekwart van het eten en drinken voor kinderen in supermarkten bevat teveel 
suiker, verzadigd vet en zout aldus een onderzoek gestart door Unicef.





Je zou een briesende staatssecretaris verwachten die producenten van die 
voedingsmiddelen er ongenadig van langs geeft….

Maar nee, hij heeft schijnbaar maar één stokpaardje.

Het plan om verpakkingen van sigaren en e-sigaretten net zoals sigaretten te 
ontdoen van logo’s en verplicht allemaal een generieke kleur op te leggen raakt kant 
noch wal en is pure symboolpolitiek.

Als in de strijd tegen het (jeugd)roken werkelijk stappen gemaakt moeten worden dan 
zou verhoging van de leeftijdsgrens voor het kopen van tabak naar 21 jaar en het 
weghalen van tabak uit de supermarkten een veel zinvollere maatregel zijn.

Onze winkel richt zich al 86 jaar op de genietende roker van een goede sigaar of 
pijptabak.

Dat zijn geen verslaafde rokers maar genieters van de geneugten van het leven.

Onder het genot van een wijntje of glas whisky en een sigaar de beslommeringen 
van de dag van je af laten glijden dat is waar onze klanten af en toe behoefte aan 
hebben.

En dat is nu meteen het onrechtvaardige van het huidige beleid van deze 
staatsecretaris. Een wijntje of andere alcoholische versnapering gunt de heer 
Blokhuis ons nog wel. 

Die lust hij zelf waarschijnlijk ook wel. 



Er mogen whisky en bierfestivals georganiseerd worden, er zijn Gall en Gall wilde 
wijndagen waar met hoge kortingen flessen wijn aan de man worden gebracht.

Er is geen supermarkt te vinden waar niet elke week twee kratten bier voor de prijs 
van één te halen valt.





 De reclame voor alcohol bereikt je tientallen malen per dag alleen al als je Facebook 
opent of de televisie aanzet.

Maar een kistje sigaren met een logo mag niet???!!!

In 2019 rookte 21,7 % van de volwassen bevolking volgens cijfers van het Trimbos 
instituut. 

Hoeveel daarvan zouden er sigaren roken? En daarvan jongeren van 18+ ?  Precies, 
waar hebben we het over? Te verwaarlozen aantallen!

Het verbieden van logo’s op sigarenverpakkingen zet ook geen enkele stap in het 
terugdringen van (jeugd) roken. Het moeilijker verkrijgbaar maken van sigaretten wel.

Ook op het verbieden van logo’s op e-sigaretten is een absurde maatregel.

De kopers die wij in de winkel voor deze producten krijgen zijn rokers die willen 
stoppen met sigaretten en met behulp van de e-sigaret hun nicotine behoefte 



afbouwen. Niet andersom zoals Blokhuis graag ten onrechte beweert dat niet rokers 
door de e-sigaret aan de gewone sigaretten geraken. 
Pertinente onzin!!

Volgens hetzelfde Trimbos instituut gebruikt 1,7% van de rokers een e-sigaret dus 
nogmaals waar hebben we het over? Wederom een nergens aan bijdragende 
symboolpolitiek.

En nog gaat het Blokhuis niet ver genoeg, hij wil dat alle tabakszaken hun ramen 
blinderen en de deur gesloten houden zodat mensen van buitenaf geen toevallige 
blik op tabakswaren kunnen werpen.

Sinds de oprichting van onze winkel in 1934 hebben we vele tientallen 
geweldsincidenten en bedreigingen waaronder gewapende overvallen met 
vuurwapen in de winkel meegemaakt.

Zeker de laatste jaren met steeds meer verwarde personen in de stad maken we 
vrijwel dagelijks incidenten in de winkel mee.

De veiligheid van het personeel komt zwaar in het geding als de winkel een 
ondoorzichtige buitenschil dient te krijgen.

Sociale controle is niet mogelijk en niemand kan ingrijpen of de politie waarschuwen 
als er zich een geweldsincident in de winkel voordoet.

De veiligheid van winkelpersoneel in tabakszaken dient ten alle tijden voorrang te 
krijgen ten opzichte van de persoonlijke hetze tegen tabak van dhr. Blokhuis.

Dhr. Blokhuis is van harte welkom om een keertje alleen bij ons in de winkel te staan 
op een donkere avond of in de vroege morgen als het schuim van de stad zich rond 
de winkel begeeft!

En waar zit het verschil anders tussen het wel mogen tonen van Bacardi Breezers 
aan kinderen in de schappen van de supermarkt en het mogelijk van veraf zichtbaar 
zijn van tabak. 

Resumerend;  het terugdringen van (jeugd)roken op het gebied van sigaretten en 
shag daar kunnen wij prima mee leven en onderschrijven we.

We willen geen foto’s van verkeersslachtoffers op blikjes bier maar ook geen 
generieke verpakkingen van sigaren, pijptabak en E-liquids.

Of heeft u weleens gehoord dat een bestuurder onder invloed van een sigaar zijn 
voertuig en gemoedstoestand niet meer onder controle had?



  



  


